

P.O. Box 3000
Barrie, Ontario L4M 4V6
Tel: (705) 728-5501

16

DeVilbiss (Canada) Ltd., established in 1911, is Canada's largest manufacturer of spray-painting equipment and air compressors for industry and the automotive aftermarket. The last eight years have witnessed a growing involvement in exports to the point where approximately 35 per cent of sales are to export markets.

The Barrie location is the manufacturing centre for air-cooled compressors and prefabricated paint-spray booths for both Canada and the United States.

The DeVilbiss line of spray booths includes a wide range of water wash-and-dry types for use in both industry and the automotive aftermarket. A complete line of accessories, including infra-red drying units, is offered, as well as custom-engineered booths to facilitate the most exacting requirements of industry.

DeVilbiss is well known for its quality line of cast-iron, air-cooled air compressors which are widely used for applications other than spraying paint, for pneumatic tools and controls in large air-conditioning systems, dental offices and liquid dispensing.

A complete line of conventional air-spray equipment includes spray guns, tanks, cups, regulators, strainers and hose assemblies. DeVilbiss also supplies and distributes airless, electrostatic and hot-spray equipment lines in both manual and automated forms.

At Barrie, the test laboratory acts as an unpaid problem-solver to all coating users. And, the finishing school teaches operators of DeVilbiss equipment how to set and achieve the highest possible standards in their daily work.

DeVilbiss (Canada) Limited also has sales offices in Vancouver, Montreal and Toronto.



DeVilbiss (Canada) Ltd., établie en 1911, est le plus grand manufacturier au Canada d'équipement à peinture et de compresseurs pour l'industrie et le domaine après-vente de l'automobile. Les huit dernières années ont vu une participation croissante dans l'exportation de sorte que 35 p. 100 des ventes sont destinées aux marchés extérieurs.

L'emplacement de Barrie est le centre manufacturier à la fois pour les compresseurs refroidis à l'air et les cabines de peinture préfabriquées pour le Canada et les États-Unis.

La gamme de cabines de peinture DeVilbiss comprend un ample assortiment de cabines à rideau d'eau et à sec pour utilisation dans l'industrie et le domaine après-vente de l'automobile. Une gamme complète d'accessoires, y compris des appareils de séchage à l'infra-rouge, est offerte ainsi que des cabines faites sur demande pour répondre aux plus grandes exigences de l'industrie.

DeVilbiss est renommée pour la qualité de sa gamme de compresseurs refroidis à

l'air en fonte qui sont grandement utilisés dans des domaines autres que la vaporisation de peinture — outils pneumatiques, commandes dans les gros systèmes de climatisation, cabinets dentaires, distribution de liquides.

La gamme complète de pulvérisateurs conventionnels à l'air comprend des pistolets vaporisateurs, des réservoirs d'alimentation sous pression, des godets, des régulateurs, des filtres et des ensembles de boyaux. DeVilbiss fournit et distribue aussi les équipements de vaporisation manuels ou automatiques du genre sans-air, électrostatique et à chaud.

Le laboratoire d'essais, situé à Barrie, est un service à titre gracieux offert à tous les usagers d'enduits; le centre de formation enseigne aux opérateurs d'équipement DeVilbiss comment obtenir le plus haut degré d'excellence dans leurs travaux quotidiens.

DeVilbiss (Canada) Ltd. a aussi des bureaux de vente à Montréal, à Toronto et à Vancouver.